
Zápis z jednání školské rady konaného dne 17. 6. 2019 

Přítomni: 

Za rodiče: Marie Černá 

Mgr. Renata Němcová 

  Mgr. Roman Staněk 

Za zřizovatele: MUDr. Marek Bydžovský 

  Mgr. Hana Šimková 

Za pedagogy: Šárka Gebriánová 

  Mgr. Lucie Marhoulová 

Mgr. Anna Polednová 

Host:  Mgr. Libor Rygál, ředitel školy 

 

Omluvena: MUDr. Zuzana Kofferová 

 

Program 

1. Podněty členů školské rady – nebyly. 

 

2. Aktuální informace o škole od ředitele školy: 

- počet žáků: do prvního ročníku nastoupí opět 4 třídy, v dalších letech pravděpodobně také – 

kapacita školy s dokončenou přístavbou prozatím (na 3 následující roky) stačí; základní škola 

je jednou z největších v Libereckém kraji; 640 žáků se účastní zájmových kroužků; 

- obědy: od nového školního roku nebude možné z důvodu kapacity školní jídelny vydávat 

obědy cizím strávníkům (veřejnosti); obědy budou dražší o 2 Kč; 

- parkování: plánuje se zřízení 3 podélných míst na krátkodobé zastavení v ulici Nad Školou 

vedle kulturního centra; pro zaměstnance školy bude vybudováno 20 parkovacích míst před 

budovou školní jídelny (přístavby) – mimo pracovní dobu přístupných i pro veřejnost; 

- od září bude zprovozněna nová počítačová učebna. 

 

 

Příští jednání školské rady se uskuteční na začátku října 2019. 

 

Zapsal: Mgr. Roman Staněk 

 


